
 
Protokoll for ordinær Generalforsamlingen 2023 – 12. mars 2024: 
 
To personer teller opp møtende medlemmer: Sven Krohn og Ole Søby 
 
Til stede ..81........ medlemmer, alle stemmeberettigede. 
 
Velkommen alle sammen til Harmoniens generalforsamling for 2023. Det er hyggelig å se at 
så mange har kommet for å delta her i kveld!  
 
 

1. I henhold til våre lovers paragraf 21 er innkalling til medlemmene sendt ut med 14 
dagers varsel samt at innkalling er lagt ut i selskapets lokaler og på Harmoniens 
hjemmeside. Likeledes er årsregnskap med noter, og årsberetning sendt ut samt 
utlagt i våre lokaler til ettersyn og også lagt ut på vår hjemmeside minimum 7 dager 
forut for generalforsamlingen. 
 
Er det innvendinger til innkallelsen? Det er det ikke. 
 
Da er innkallingen godkjent. 
 

2. Sekretæren minnes de av våre medlemmer som er gått bort siden forrige 
generalforsamling: 
 
Direktør Odd Lauritzen,    medlem siden 1962 
Lege Thor Asgeir Johannessen  medlem siden 1987 
Lege Kjell Erik Bakken   medlem siden 2007 
Avdelingssjef Lars Arnt Foyn              medlem siden 1985 
Sivilingeniør Even Ulving   medlem siden 2016 
 
Vi hedrer dem og lyser fred over deres minne med ett minutts stillhet. 
 

   

   

   

   
3. Til å undertegne protokollen skal det velges to personer. Er det noen forslag? 

Olav Christensen og Trond Svendsen ble valgt 
 

4. Sekretæren leser årsberetningen (men utelater rapportene fra komiteene). 
 

Er det noen bemerkninger til årsberetningen? Det er det ikke. 

 
Da er årsberetningen for 2023 vedtatt. 

 
5. Sekretæren leser regnskapet og viseformann Trygg Konradsen leser fjorårstallene. 
 

Før vi eventuelt vedtar regnskapet vil sekretæren også lese revisjonsberetningen. 
 
6.  Sekretæren leser revisjonsberetningen. 

 
      7. Er det noen bemerkninger til regnskapet? 

Det er det ikke og da er Regnskapet vedtatt som Klub- og Balselskabet Harmoniens 
regnskap for 2023.  



 
      8. Valg: 

Da skal det foretas valg av de i våre lovers §12 nevnte tillitsmenn: 
 
 
 
 
I Direksjonen er følgende på valg: 

 
 Direksjonen: 

Direksjonens formann, Jørgen Pettersson er på valg for ett år, og tar gjenvalg. Andre 
forslag? Enstemmig gjenvalgt 
 

 Odd Wataker er på valg for 2 år, tar gjenvalg – andre forslag?   Enstemmig gjenvalgt 
 

Ole Rasmus Undrum er på valg for 2 år, og tar gjenvalg – andre forslag?   Enstemmig 
gjenvalgt 

  
Varamenn: 
Sven Krohn er på valg og tar gjenvalg for 1 år – andre forslag? Enstemmig gjenvalgt 
Ole Søby er på valg og tar gjenvalg for 1 år – andre forslag?   Enstemmig gjenvalgt 
 
I Representantskapet er følgende på valg:  
 
Representantskapet: 
Jacob Ellefsen er på valg for 2 år, og tar gjenvalg – andre forslag?  Enstemmig 
gjenvalgt  
Terje Clausen er på valg for 2 år, og tar gjenvalg – andre forslag?   Enstemmig 
gjenvalgt 
Knut Holter er på valg for 2 år, tar gjenvalg – andre forslag?   Enstemmig gjenvalgt 

  
Varamenn: 
Geir Wegger er på valg og tar gjenvalg for 1 år – andre forslag?   Enstemmig 
gjenvalgt 
Roar Jonstang er på valg og tar gjenvalg for 1 år – andre forslag?   Enstemmig 
gjenvalgt 
Christoffer Jonstang er på valg og tar gjenvalg for 1 år – andre forslag?  Enstemmig 
gjenvalgt 
Johan Zeiner er på valg og tar gjenvalg for 1 år – andre forslag?   Enstemmig 
gjenvalgt 
 
Revisor:  
Tor Ivar Kolpus er på valg som revisor for 2 år og tar gjenvalg – andre forslag?  
Enstemmig gjenvalgt 
Varamann til revisor Niels Erik Feilberg er på valg og tar gjenvalg for 2år – andre 
forslag?  Enstemmig gjenvalgt 
 
Bygningsinspektør: 
Sven Krohn er på valg og tar gjenvalg for 2 år – andre forslag?  Enstemmig gjenvalgt 
 
Avisinspektør: 
Ikke på valg. 
Biljardinspektør: 
Ikke på valg 
 



Arkivar: 
Mikkel Lauritzen er på valg og tar gjenvalg for 2 år – andre forslag? Enstemmig 
gjenvalgt 
 
 

    9. Innkommende forslag: 
 

Under henvisning til våre lovers § 22, 4.ledd fremlegger Bestyrelsen således følgende 
forslag: 
 

1. Årskontingenten for 2024 for innenbys medlemmer økes med kr. 300,00     til  
kr. 6.700,00        og for utenbys medlemmer med kr.  50,00    til kr. 1.450,00 

Er det noen bemerkninger til forslaget eller andre forslag?  

Det er det ikke og således er Bestyrelsens forslag til endring i kontingenten for 2023 

vedtatt. 

2. Inntredelsesavgiften endres automatisk og er lik en årsavgift. 
 

10.   Til slutt har vi agendaens punkt nr. 5 «Andre selskapet vedkommende saker» - det er 
ikke kommet inn noen saker under dette punktet, men er det noen som har noe på 
hjertet så kan det meddeles generalforsamlingen nå. 

  
 Det kom flere innspill fra salen fra engasjerte medlemmer. Ola Rasmussen ga uttrykk 

for ønske om yngre medlemmer i direksjonen. Spør også om eventuell ny avtale med 
hotellet. Dette spørsmålet ble også tatt opp av Hans Petter Bjarøy.  Flere medlemmer 
bidro med interessante innspill. For øvrig flere interessante innslag fra medlemmer. 

 Formannen og bygningsinspektør Sven Krohn besvarte og redegjorde for utviklingen i 
forhandlingene som arbeidsgruppen har hatt så langt. Det har vært utsettelser p.g.a. 
hotellets ombygginger, men vil starte igjen etter påske. 

 
 

 
11. Kan de to som ble valgt til å undertegne protokollen også bli igjen litt for å signere. 
 
12. Da erklærte formannen generalforsamlingen 2023 som avsluttet! 

 
 
I møte umiddelbart etter Generalforsamlingen velger bestyrelsen viseformann. Da pekes det 
på Trygg Konradsen som ble valgt. 
 
Regnskapet ble undertegnes av direksjonen og protokollen av de to valgte medlemmene. 


